


	<p>ISO 9001 Einführung und Anwendung eines Qualitätsmanagementsystems für den Geltungsbereich Planung von Anlagen für die Energie-, Umwelt- und Kraftwerkstechnik; Prozesstechnik mit Beratung, Inbetriebnahme und Projektmanagement.</p> <hr/> <p><i>ISO 9001</i> Implementation and application of a quality management system in for the scope Engineering of Plants for Environmental, Energy and Power Plant Technology; Process Technology including Consulting, Commissioning and Project Management.</p>
	<p>SCC^P Einführung und Anwendung eines Managementsystems für Sicherheit, Gesundheitsschutz und Umweltschutz für den Geltungsbereich Planung und Entwicklung von Anlagen und Anlagenkomponenten für Versorgungstechnik, Industrieanlagen und Montagen, Energie- und Kraftwerkstechnik, Erdverlegten Rohrleitungsbau.</p> <hr/> <p><i>SCC^P</i> Implementation and application of a management system for Safety, Health and Environmental aspects for the scope Planning and development of plants and plant components for utility services, industrial plants and construction, energy and power plant technology, underground piping systems.</p>
<p>ecoVadis</p>	<p>CSR Rating Silber Erhalt der silbernen Auszeichnung beim CSR (Corporate Social Responsibility) Assessment durch ecoVadis.</p> <hr/> <p><i>CSR rating Silver</i> Receipt of the silver rating of CSR (Corporate Social Responsibility) assessment performed by ecoVadis.</p>